
Дачић: Држава готово свакодневно авионима довози српске држављане који су се затекли широм света
петак, 10. април 2020.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије Ивица Дачић
изјавио је вечерас за РТС да највише захтева српских држављана који желе да се врате у
Србију долази из Немачке, око 1.500, као и из САД, око 700.  

Министар Дачић је истакао да је држава у земљу вратила наше студенте, ученике,
болесне људе, грађане који изгубили посао у иностранству...

"Ми смо сада вратили дете и оца из Украјине, који је био на лечењу. Вратили смо неке
који су били на вештачкој оплодњи у страним земаља и тешко болесне људе. Вероватно
има још таквих случајева. Ми можемо да помогнемо, даћемо гаранције да ће држава
примити све људе."

Шеф српске дипломатије рекао је да ће држава помоћи колико може и 14 српских
грађана који су отишли на едукацију у Индију. Он каже да би они требало да буду на вези
са Амбасадом и да ће држава помоћи колико може, али да није реално очекивати да
авион лети у Индију.

"Није реално очекивати да наш авион иде у Индију. Као што сам рекао, само један лет је
организован за путнике на тим интерконтиненталним раздаљинама за Вашингтон, ми
друге капацитете једноставно немамо. Или ако постоје летови ЕУ, па да видимо како они
могу да буду укрцани на те летове што се дешавало", додаје министар Дачић.

Министар Дачић је рекао и да је Србија организовала два лета за Малту, када су се
махом вратили грађани који су тамо изгубили посао, али да има још захтева.

"Највише захтева има у Немачкој, 1.500, у САД око 700... Гледамо да људи из Италије који
имају сопствени превоз полако почну да се враћају у земљу. Сваки дан долазе из
Словеније", рекао је Дачић.

Министар је најавио да ће следећи хуманитарни авион отићи за Беч сутра, а потом у
недељу за Дубаи.
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